
Skupno razreševati
probleme
Predstavniki občine Bežigrad obiskali sozd
Astra

Delegacija skupščine občine
Bežigrad, na čelu s predsed-
nikom občinske skupščine
Vladom Beznikom, je obiskala
sozd Astra. Po medsebojni
predstavitvi je podpredsednik
KPO sozda za razvoj Miran
Verdel predstavil sozd Astra in
njegove rezuitate kakor tudi
probleme s katerimi se je orga-
nizacija srečevala v preteklo-
sti. Poudaril je, da je Astra izvr-
šila vse naloge, ki si jih je za-
dala v preteklem petletnem
obdobju kakor tudi v letoš-
njem in preteklem letu.

Predsednik KPO Edo Klan-
šek pa je orisal povezovanje
sozda v jugoslovanskem pro-
storu, združevanju dela in
sredstev z nerazvitimi področji
kakor tudi o nadaljnjih ambici-
jah.

Kakšne kadre ima Astra in
kolikšno je članstvo ZK je po-
vedal Rajko Djurdjič. Dejal je,
da Astra veliko pozornosti po-
sveča izobraževanju in da je
uspela izboljšati kadrovsko
strukturo.

Vlado Beznik se je zahvalil
za obilico informacij in p6ve-
dal kakšno je stanje v občini.
Omenil je, da je Bežigrad ena
boljših občin glede na rezulta-
te gospodarjenja. Obenem pa
je orisal tudi družbeno politič-
no situacijo. Menil je, da se je

reproduktivna sposobnost go-
spodarstva precej zmanjšala in
da bodo ukrepi v cilju gospo-
darskega uravnovesenja še
ostrejši. Govoril je tudi o pro-
jektu Ljubljana 2000.

V nadaljevanju pogovora so
se dotaknili tudi delegatskega
sistema. Ugotavljali so, da si-
tuacija na tem področju ni naj-
boljša. Žal ni bilo konkretnih
podatkov o abstinenci delega-
cij ali delegatov toda menili so,
da bi bilo v tem pogledu po-
trebno napraviti več in bolje.

Predstavnik občinskih sindi-
katov Živko Rus je menil, da bo
v prihodrvje potrebno več no-
tranje harmonije med različni-
mi nivoji, ki sicer večkrat delu-
jejo neuglašeno. Postavil je tu-
di več vprašanj s podrofija dela
samoupravnih organov in DPO
v Astri.

Edo Klanšek je v grobem ori-
sal delovanje samoupravnega
sistema odločanja v AStri po-
tem pa so predsedniki delav-
skih svetov posameznih delov-
nih organizacij povedali nekaj
več o konkretnem delu in nači-
nu odločanja.

Predstavnico iz občinejeza-
nimalo tudi kdaj bo in kaj bo
Astra naredila za boljšo pre-
skrbljenost bežigrajskih po-

trošnikov posebej v bežigrajski
blagovnici. Vodja tega tozda
Ivan Hozjan je razložil kaj so v
tem pogledu že napravili in kaj
§e bodo, da bi bil kupec bolje
postrežen in da bi bila ponud-
ba tudi sicer boljša. Povedal je
da še ni vse najboljše in da bo
potrebno še precej dela s ka-
dri, da pa je založenost in po-
strežba znatno boljša kot je bi-
la pred leti.

Miha Košak je govoril o de-
lovanju Zveze komunistov v
tem trenutku. Zanimalo ga je
kako deluje ZK v Astri, kako
ocenjujejo moralni lik komuni-
sta v Astri in kakšen je ugled te
organizacije v sozdu? Pojasnil
je namreč, da v pogovoru z
delavci v občini prihaja do
ocen, ki večkrat niso ugodne
za ZK. Program gospodarske-
ga uravnovesenja zahteva več
dela z Ijudmi, več osebnih sti-
kov in seveda manj forumske-
ga dela. Potrebno bi bilo tudi
razkriti in odkriti ozadje social-
nih problemov. Miha Košak je
menil, da je idejno politično
delo v večini okollj zamrlo in
da je treba temu še posebej
posvetiti večjo pozornost.

Na koncu je Vlado Beznik
poudaril, da občina od Astre
veliko pričakuje in da tudi
Astra lahko agresivnejše pri-
stopa in zahteva tudi od obči-
ne več sodelovanja in podpore
v doseganju skupnih ciljev.

B. P


